

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

 $Company's \ Name: AL-AMAL\ FINANCIAL\ INVESTMENTS$

CO.

Date: 25-04-2023 04:34:49 PM

Subject: Changing the date of the General Assembly

meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأمل للاستثمارات المالية التاريخ: 25-04-2023 04:34:49 PM الموضوع: تغيير موعد اجتماع الهيئة العامة للشركة

With reference to our company's disclosure on 3/26/2023 regarding the decision of the Board of Directors of Al-Amal Financial Investments Company to call for the eighteenth regular meeting of the General Assembly for the year ending 2022, at exactly eleven o'clock in the morning on Sunday, corresponding to 4/30/2023, initially until approval is obtained The Companies Control Department, We inform you that the Companies Control Department has been addressed in this regard and we have been informed by the Companies Control Department of setting another date by the company's Board of Directors, and you will be notified later of the new date for the meeting and its disclosure according to the rules.

بالإشارة الى افصاح شركتنا بتاريخ 2023/3/26 بخصوص قرار مجلس إدارة شركة الامل للاستثمارات المالية الدعوة الى اجتماع الهيئة العامة العادي الثامن عشر للسنة المنتهية 2022 ، في تمام الساعة الحادية عشر من صباح يوم الاحد الموافق في تمام الساعة الحدية عشر من صباح يوم الاحد الموافق دعم 2023/4/30 ، مبدئيا لحين اخذ موافقة دائرة مراقبة الشركات، نعلمكم بانه تم مخاطبة دائرة مراقبة الشركات بذات الخصوص واعلامنا من قبل دائرة مراقبة الشركات بتحديد موعد اخر من قبل مجلس إدارة الشركة، وسيتم اعلامكم لاحقا بالموعد الجديد للاجتماع والافصاح عنه حسب الاصول.

25-04-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: rakha hadidi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: rakha hadidi